

<u>تعمیم Circular</u> رقم (۱۹۱)

Honorable Members of the ASE

السادة/ أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,

By virtue to the provisions of Article (15/b/12) of Directives for Listing Securities, and due to the approval of the General Assembly of the the AL-EQBAL INVESTMENT COMPANY LTD (EICO) which was held on 28/5/2020 to sell the company's shares and transfer the ownership to United Brands of Shisha Bidco Limited.

Kindly note that the above mentioned company will be suspended from trading as of Sunday 31/5/2020; until further notice.

تحية طيبة وبعد،

استناداً لأحكام المادة (15/ب/12) من تعليمات إدراج الأوراق المالية، وبالإشارة إلى موافقة الهيئة العامة غير العادية لشركة الإقبال للاستثمار (EICO) في اجتماعها المنعقد بتاريخ 2020/5/28 على بيع كامل أسهم مساهمها ونقل ملكيتها إلى شركة يونايتد براندز أوف شيشا بيدكو لمتد.

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إيقاف التداول بأسهم الشركة المشار إليها أعلاه اعتباراً من صباح اليوم الأحد الموافق 2020/5/31، وحتى اشعار آخر.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

مازن نجيب الوظائفي/ المديسر التنفيسذي Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC: - Jordan Securities Commission

- Securities Depository Center
- Operantions Department
- AL-EQBAL INVESTMENT COMPANY LTD
- Atteached: copy of the decision of the general assembly of the company approving the acquisition.

نسخة: - هيئة الأوراق المالية

- مركز ايداع الأوراق المالية

- دائرة العمليات

- شركة الإقبال للاستثمار

مرفقات: نسخة عن قرار الهيئة العامة للشركة بالموافقة على التملك

التاريخ Date: 2020/5/28

الرقم Ref: 48/78/3

M/S Jordan Securities Commission M/S Amman Stock Exchange السادة / هيئة الاوراق المالية المعترمين. المادة / بورصة عمان المعترمين.

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،

Kindly be informed that the Ordinary General Assembly of Al Eqbal Investment Co has convened at 1pm on Thursday 28 May 2020 through visual and audio means in accordance with the provisions of the Defense Order No. (5) and the Procedures issued by the Minister of Industry, Trade and Supply on 9 April 2020 and the Minister's approval for holding the meeting on 16 May 2020. The general assembly has resolved as follows:

نرجوا اعلامكم بأن اجتماع الهيئة العامة العادي لشركة الإقبال للإستثمار قد انعقد في تمام المساعة الوحدة من ظهر يوم الخميس الموافق 2020/05/28 ويلك من خلال وسائل الإتصال المرتي والمسموع عملاً ياحكام أمر الدفاع رقم (5) لمسقة 2020 والإجراءات المسادرة عن معالي وزير المساعة والتجارة والتعوين بتاريخ 2020/4/9 والموافقة على انعقاد الاجتماع المسادرة عن معالي وزير المساعة والتجارة والتعوين بتاريخ معالي وزير المساعة والتجارة والتعوين بتاريخ معالي وزير المساعة والتجاءة والتجاءة ما الاجتماع ما

- Approving the Board of Directors' Report of the Company's Business for 2019 and the Company's future plan.
- Approving the company's auditors' report, the financial statements and final accounts of the Company for 2019.
- Absolving the members of the Board of Directors from any liability for the year ending on 31/12/2019 in accordance with the provisions of the law.
- Electing Qawasmi & Co (KPMG) as Company's auditors for 2020, and authorizing the board to determine their fees.

 افرار تفرير مجلس الإدارة عن أعمال الشركة لعام 2019 والخطة المستقيلية للشركة والمصادقة عليهما.

- افرار تغرير منفقي الحسابات واقرار الميزانية والحسابات الختامية الأخرى للشركة عن العام 2019، والمصانقة عليها.
- إبراء نمة أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المنتهية في 2019/12/31 وفقاً لأحكام القانون.
- إنتخاب السادة القواسمي وشركاه KPMG مدفقي لحسابات الشركة للعام 2020 و تقويض مجلس الإدارة بتحديد أتعابهم.

Yours Sincerely,

M. 1 55

Manuel Stotz Chairman بورصة عمان الدافرة الإدارية والمالية الديوان ١٦٠ لـ ٢٠٠ الرقم التسلسل، ٥٠٥ رقم الله فا ١٤٠١

وتفضلوا بقبول فانق الإحترام ،،

مانويل ستوتز رئيس مجلس الإدارة

نسخة العلف.

- File copy.

M/S Jordan Securities Commission M/S Amman Stock Exchange

Greetings,

Kindly be informed that the Extra-Ordinary General Assembly of Al Egbal Investment Co has convened at 2pm on Thursday 28 May 2020 through visual and audio means in accordance with the provisions of the Defense Order No. (5) and the Procedures issued by the Minister of Industry, Trade and Supply on 9 April 2020 and the Minister's approval for holding the meeting on 16 May 2020. The general assembly has resolved as follows:

- 1. Approving the offer submitted by United Brands of Shisha Bidco Limited to acquire the Company's shares at a price of JODs (14) per share in accordance with the provisions of Article 222 (b) of the Companies Law.
- 2. Authorizing the Board of Directors to take all measures that may be deemed necessary or fit by the Board or are required by law to implement the decisions of the الفانون لتتفيذ قرارات الهيئة العامة فيما يخص العرض General Assembly in relation to the aforementioned offer and to transfer ownership of the Company's entire share capital to United Brands of Shisha Bidco Limited.

Yours Sincerely,

M. Sa

Manuel Stotz Chairman

File copy.

التاريخ Date: 2020/5/28 التاريخ

الرقم Ref الرقم

السادة / هيئة الاوراق المالية المحترمين. السادة / بورصة عمان المحترمين.

تحية طبية وبعد ،،

نرجوا اعلامكم بأن اجتماع الهيشة العامة غير العادي لشركة الإقبال للإستثمار قد انعقد في تمام الساعة الثانية من ظهر يوم الخميس الموافق 2020/05/28 وذلك من خلال وسائل الإتصمال المرئى والمسموع عملاً باحكام أمر الدفاع رقم (5) لسنة 2020 والإجراءات الصادرة عن معالى وزبر الصاعة والتجارة والتموين بتاريخ 2020/4/9 والموافقة على انعقاد الاجتماع الصادرة عن معالى وزبر الصناعة والتجارة والتموين بتاريخ 2020/5/16، حيث فررت الهيئة العامة في الاجتماع ما يلى:

- الموافقة على عرض تقلك أسهم الشركة من قبل شركة يونايند براندر أوف شيشا بيدكو لمند(United (Brands of Shisha Bidco Limited) بسعر يبلغ (14) دينار للسهم الواحد حسب احكام المادة ٢٢٢ (ب) من قانون الشركات.
- 2. تقويض مجلس الإدارة باتخاذ كافة الإجراءات التي يراها المجلس ضرورية أو مناسبة أو التي قد يتطلبها المذكور أعلاه ونقل ملكية كافة الأسهم في رأسمال الشركة لشركة يونايتد براندز أوف شيشا بيدكو لمند United Brands of Shisha Bidco) .(Limited

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام ،،

M 1 75

مانويل ستونز رئيس مجلس الإدارة

نسخة الملف